
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 29. maj 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 234
Ministeren bedes forklare, hvorfor der er gået mere end 1 års sagsbehand-
lingstid i Kvalitets- og Tilsynsstyrelsen i en 3 år gammel sag om refusionsbe-
taling mellem CELF og Flexworkers ved Steffen Steffensen, uagtet styrelsen
8/5-12 forsikrede Steffen Steffensen om, at ”sagen var under behandling” og
igen ved brev af 15/11-12 oplyste, at ”Styrelsen forventer, at sagen kan afslut-
tes indenfor 3-4 måneder.” Og kan ministeren oplyse, hvor lang overskridelse
af sagsbehandlingstiden, der kan forventes frem over, før sagen kan endelig
afgøres, og hvad skyldes denne overskridelse - er det sagens kompleksitet,
eller er det manglende medvirken fra en af sagens parter.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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